
Protokół nr 3/2017 

posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

w dniu 30 marca 2017 r., w godz. 10
00

 – 11
00

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto otworzył 

posiedzenie Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja o bieżącej sytuacji w Regionalnym Centrum Medycznym Spółka z o.o.  

w Białogardzie. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie przyjęli protokół nr 

2/2017 z dnia 7 lutego 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Prezes Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie – Zygmunt Baś 

zapoznał członków komisji z informacją dotyczącą bieżącej sytuacji spółki, co przedstawia 

załącznik nr 2 do protokołu. Poinformował m.in., że od  1 stycznia 2016 roku do zakresu 

działalności spółki należą: 

- dzierżawa przedsiębiorstwa spółki – administrowanie majątkiem ruchomym i nieruchomym, 

- działalność medyczna w zakresie świadczenia usługi profilaktycznej opieki zdrowotnej  nad 

dziećmi i młodzieżą szkolną  w ramach umowy z NFZ, 

- administrowane zasobami archiwalnymi szpitala – medycznym i kadrowo – płacowymi. 

Poinformował, że w ostatnim czasie spółka trzykrotnie kontrolowała działalność spółki 

Centrum Dializa. Pierwsze dwie kontrole dotyczyły stanu technicznego budynków i 

pomieszczeń w którym prowadzą działalność. Trzecia kontrola dotyczyła działalności 

medycznej: zatrudnienia lekarzy i pielęgniarek, prowadzenia poszczególnych oddziałów 

szpitalnych zgodnie z umową dzierżawy spółki.  Następnie poinformował m.in. o wygaszeniu 
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działalności pracowni endoskopii. Obecnie badania z tego zakresu odbywają się w ramach 

leczenia szpitalnego. 

Radny – Wojciech Potrzebowski stwierdził, że wykonywanie tych badań poprzednio w 

zakresie poradni, a obecnie w ramach leczenia szpitalnego to nie jest to samo. Oświadczył, że 

nie jest to normalne, aby pacjent chcący wykonać badanie gastrologiczne musiał spędzić dwa 

dni na oddziale. Zdaniem radnego jest to nieekonomiczne zarówno dla pacjenta, jak i dla 

szpitala. Zapytał czy jest to dla pacjentów z powiatu korzystne, czy nie korzystne.  

Prezes – Zygmunt Baś stwierdził, że dostępność  w poradni była szybsza, natomiast ze 

względów bezpieczeństwa lepsze jest badanie w szpitalu, gdzie pacjent pozostaje przez 

dłuższy czas pod specjalistyczną obserwacją. Przypomniał, że pracownia endoskopii została 

wygaszona, ponieważ lekarze z oddziału chirurgii z dnia na dzień  wypowiedzieli umowy o 

pracę. Odnośnie  współpracy z spółką Centrum Dializa poinformował, że raz w miesiącu w 

starostwie odbywają się spotkania w których udział biorą przedstawiciele spółki CD, 

starostwa i spółki RCM.  

Radny – Wojciech Potrzebowski oświadczył, że pewnie działania spółki Centrum Dializa są 

dla niego niezrozumiałe np. zwalnianie fachowców z ponad 20 – letnim stażem pracy. 

Zdaniem radnego w takich przypadkach jakość leczenia w danej jednostce spada. 

Prezes – Zygmunt Baś stwierdził, że różne są przyczyny zwolnień. Następnie przyznał rację 

rademu odnośnie zwalniania osób z dużym doświadczeniem. Przypomniał jednak, że gro 

pielęgniarek oddziałowych pozostała na swoich stanowiskach (poza OIOM i CORDA).  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zgłosiła swoje uwagi dotyczące obsługi pacjentów na 

izbie przyjęć w szpitalu w Białogardzie. Do szpitala karetką został przewieziony pacjent, 

który skarżył się na silny ból nóg. Po wstępnym badaniu okazało się, że osoba ta była pod 

wpływem alkoholu. W tym czasie pacjent cały czas przybywał na korytarzu z którego został 

zabrany przez członka rodziny. Następnie został przez rodzinę zawieziony do szpitala w 

Kołobrzegu, gdzie po diagnozie lekarskiej pacjentowi obcięto palce u nogi z powodu 

odmrożenia. Zdaniem radnej zachowanie obsługi izby przyjęć w Białogardzie było karygodne 

i zakończyło się dla tego pacjenta źle.  

Prezes – Zygmunt Baś stwierdził, że oczywiście radna ma rację. Pacjent przede wszystkim 

powinien być zbadany i zaopatrzony. Oświadczył, że jeszcze dzisiaj zajmie się tą sprawą.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oświadczyła, że problem polega na tym, że jeśli 

zgłaszane są takie przypadki zaniedbań to w rezultacie nikt nie ponosi z tego tytułu 

odpowiedzialności.  

Radny – Wojciech Potrzebowski stwierdził, że w szpitalu w Białogardzie nie ma nadzoru, 

ponieważ nie ma dyrektora ds. medycznych.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że jako starosta chciałby znać imię i 

nazwisko tej osoby, która w taki sposób została potraktowana i wówczas zażąda od spółki CD 

szczegółowych wyjaśnień. Poinformował, że rozmawiał na temat obsługi pacjentów z 

przedstawicielami spółki Centrum Dializa. Poinformowano go, że w każdy dzień jest 

wyznaczony tzw. starszy lekarz dyżurny, który koordynuje pracę w szpitalu. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak stwierdziła, że jej zdaniem to rozwiązanie nie 

sprawdza się.  

 

W chwili obecnej posiedzenie opuścił radny Wojciech Potrzebowski.  

 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała o pracowników administracyjno – 

księgowych zatrudnionych w spółce RCM. 

Prezes – Zygmunt Baś poinformował, że pracownikami tym są: główna księgowa, która 

pełni również funkcje dyrektora ds. ekonomicznych. Drugą osobą jest księgowa, która jest 

jednocześnie kadrową, prowadzi sprawy specjalne, obsługuje posiedzenia zarządu spółki. 
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Trzecia osoba zajmuje się medycyną szkolną, współpracą z NFZ, szkołami i prowadzi 

sekretariat.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak stwierdziła, że jej zdaniem na ośmiu pracowników 

spółki, trzy osoby w administracji to jest to za dużo. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że pracownicy obsługują całą 

dokumentację szpitala do pięciu lat wstecz.  

Prezes – Zygmunt Baś dodał, że spółka prowadzi archiwum w którym są dokumenty sprzed 

20 lat. Poinformował, że spółka Centrum Dializa pokrywa koszty wynagrodzenia osoby, która 

zajmuje się archiwum. Odnośnie kredytu zaciągniętego z Agencji Rozwoju Przemysłu na 

spłatę zadłużenia szpitala poinformował, że do spłaty pozostało 14.500.000 zł. Za rok 2016 

spółka RCM ma dodatki wynik finansowy w wysokości 977.280 zł. Odnośnie amortyzacji 

poinformował, że wraz z panią główną księgową oraz mecenasem pracują nad tym sposobem 

wliczenia jej do kosztów.  

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zapoznała się z informacją o bieżącej sytuacji w 

Regionalnym Centrum Medycznym Spółka z o.o. w Białogardzie. 

 

 

Ad.4 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na XXXII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy dużo jest wniosków o dofinansowanie 

likwidacji barier architektonicznych. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że niestety nie ma możliwości 

finansowych, aby zrealizować wszystkie złożone wnioski. Dodał, że są jednak sytuacje, że 

część wnioskodawców wycofuje się z uwagi na konieczność wniesienia wkładu własnego, 

który wynosi 20 % inwestycji.  

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

b) przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół w Karlinie, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

oświaty polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół w Karlinie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół w Karlinie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół w Karlinie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie oświaty polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum 

w Karlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Karlinie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

c) likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji 

Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. 

Jana Radomskiego w Tychowie. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie, 

co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji 

Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa 

Domowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

e) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od 

dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku, co przedstawia załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od dnia 1 

września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 
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wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od dnia 1 września 2017 roku do 

dnia 31 sierpnia 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i 

specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od dnia 1 września 2017 roku do 

dnia 31 sierpnia 2019 roku. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i 

specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe 

oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, na okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

f) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Matki Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Matki Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Matki 

Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele 

pw. Matki Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu 

Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Matki Bożej Wspomożenia 

Wiernych w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

g) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 
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Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. 

Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele 

pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu 

Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Narodzenia Najświętszej Maryi 

Panny w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

h) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w 

Lubiechowie, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu 

w Lubiechowie. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w Lubiechowie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w 

Lubiechowie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu 

Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w Lubiechowie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

i) wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu 

Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu 

Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. Poinformował, że główną 

przyczyną podjęcia w/w uchwały jest rezygnacja Wicestarosty Piotra Pakuszto z funkcji 

delegata Powiatu Białogardzkiego w w/w stowarzyszeniu. W przypadku jeśli Rada Powiatu 

przychyli się do propozycji Zarządu Powiatu powiat będzie miał dwóch reprezentantów w 

stowarzyszeniu: Ryszarda Wichniewicza i Tomasza Hynda. Następnie pokrótce 
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zaprezentował dotychczasowe osiągnięcia i doświadczenie w sferze gospodarczej Pana 

Ryszarda Wichniewicza. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

j) zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany 

Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

k) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka, co 

przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej - Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka. 
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Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Andrzeja Nowaka, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad.4 

Spraw różnych nie wniesiono. 

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poinformował o 

wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Zdrowia i Pomocy        

Społecznej 

 

 Piotr Pakuszto 


